
     

 
   

STYREPROTOKOLL 

 

Tid:  Tirsdag 14.mars 2023, 09:00-16:00 

Sted:  Storgata 141, Porsgrunn  

 

Dagsorden: 

• Styremøtet starter kl 9.00 

• Lunsj 11.30-12.00  

• Fortsettelse styremøte, samt gjennomgang av styrekurs og kontrollkomité 
kurs med Margrethe Lied fra FO Sentralt. Vi avslutter kl 16.00 

Saksliste:  

Sak 12/23 Konstituering 
Innkallingens lovlighet: Vedtak: Det er lovlig innkalt 
Godkjenning av dagsorden og saksliste: Vedtak: Godkjent 
Saker til eventuelt: Kjell Arne: Barns beste, Jostein: Ønske om fagcafé. 
Valg av protokollunderskrivere: Kjell Arne og Torild. 
 
Til stede: Jostein Fosse, Kjell Arne Lie, Sondre Eriksen, Wenche Kongerød, Hege 
Selnes-Johnsen, Torunn Bredvei Steinsholt, Monica Fjeld, Linda Pettersen, Vidar 
Byholt, Torild Eivik.  

Kine Egge deltok i møtet da hun skal representere oss i neste landsstyremøte. 

 
Permisjoner: Jostein fra 15.30, Wenche 13:30 
Forfall: Farshad, Sissel, Kristine og Iselin. 
 
Sak 13/23 Orienteringer 
Profesjonspolitikk v/nestleder og profesjonsfaglig ansvarlige. 

- De profesjonsfaglig ansvarlige har vært på nettverksmøte. Godt møte. Alle felt 
var representert. Innledninger om status på det profesjonsfaglige program i 
FO, arbeid med utdanningspolitisk plattform mv. Vernepleiemangel, dette var 
tema spilt inn fra FO Vestfold og Telemark. 

- Wenche har vært på nettverkssamling i Helse Sør-Øst. Snakket med 
konserntillitsvalgte. Et forsøk på å formalisere samarbeid med de 
konserntillitsvalgte. Skal jobbes videre med. Ønsket er å gjøre dette sammen 
med Fagforbundet. Tanken er å samles en gang i året. 

- Arrangementer: Fagcafeer og skolekonferanse gjennomført. Omsorgstretthet: 
130 påmeldte til sammen på to arrangementer.  

Nytt fra studentene 



- Studentstyre, linjeforening: Vi har fått på plass studentstyre! Iselin tiltrer styret 
i fylkesavdelingen. I tillegg til Iselin har studentene en plass til styret med tale 
og forslagsrett (ref. FOs vedtekter). 

Nytt fra ungdomsrepresentanten: Kristine har forfall 
Helse- og sosialpolitikk: Ingen aktivitet siden sist. Et leserinnlegg ute fra avdelingens 
side. 
Seniorutvalget v/leder av seniorutvalget: Ikke skjedd mye siden sist. Fått inn to nye i 
utvalget. Positivt tilskudd til utvalget. 
Internasjonalt utvalg  

- Informasjon om reisen til Ghirass barnekultursenter 3.-11.3.23. Fantastisk 
reise. Torunn orienterte om turen. Det blir publisert en sak rundt turen på vår 
hjemmeside. Det ligger mye info ute på Facebooksida vår. 

Kvinnepolitisk utvalg 
- 8.mars: Ble markert med en Facebook-konkurranse, og på skolekonferansen. 

Torunn og Linda hadde det som tema på reisen til Palestina. Avisinnlegg fra 
AU publisert. 

- Kvinnekonferanse i FO, Monica, Torunn og Linda deltar.  
Økonomi 

- Vidar orienterte om forbruk i 2023 så lang. Brukt mye penger, men veldig mye 
skal tilbake som OU-midler. 

Nytt fra fylkesavdelingen  
- Regionråd, regionkonferanse: Vi er med og påvirker og farger de samlingene 

vi er med på. Våre temaer er interessante.   
- Informasjon frem mot mellomoppgjøret: Vi har begynt å forberede oss på 

konflikt, det blir sannsynligvis et vanskelig oppgjør. I fjor var det 
reallønnsnedgang, fortsatt utfordrende økonomiske tider.  

- Arrangementer: Gjenopprettende prosesser i april. 
o Innspill fra Jostein: Ønske om digitale fagcafeer/fagarrangement. 

  
Forslag til vedtak: Orienteringene tas til etterretning:  
 
 
Sak 14/23 Landsstyresaker (LS) 
Landsstyredokumenter:  
Logg inn på Min Side -> Landsstyrepapirer -> LS-møte 2-2023 
 

- Kine (1. Vara) møter på neste møte 
- Sak 8, representasjon: Vi ønsker primært modell 1, ikke modell 3 hvor Troms 

og Finnmark ikke har landsmøtevalgte representanter.  
- Hva skal vi kalle avdelingene framover: Stemmer ikke overens med fylkene 

lengre etter vedtak i landsmøte. 
- Fylkesavdelingstilskuddet: Forslag på å overføre de sentrale frikjøpene som 

pengeoverføring. Hva slags konsekvenser får dette? Hva er de økonomiske 
konsekvensene for den enkelte avdeling. Sentrale frikjøp er med å sikre 
arbeid med lønn, tariff og arbeidsforhold. Dette bør ikke desentraliseres.  

- Veitilskuddet ble diskutert, bør ses nærmere på. 
- Yrkesetisk råd: Klagebehandling. Skal de fortsatt behandle klager? 

Saksbehandlingen har blitt mer forsvarlig.  
- Barnevernsutvalget: LS blir orientert om dette og får muligens forelagt NOU 

fra utvalget. 



- Tilslutningsavtale om distribusjonsavtale av advokatforsikring LO-Favør. 
Styret er positive til dette.  

- Rapporter som blir presentert: Ansattes sikkerhet i NAV, rapport fra 
helsepersonellkommisjonen.  

- Disponering av solidaritetsmidler: Denne gjelder blant annet oss – tur til 
Ghirass. 

 
 
 
 
 
Sak 15/23 Representantskapsmøte 9.-10.mai, Sandefjord 

- Markere FO 30 år, oppfølging innspill 
- Behandle saker til landsmøtet 2023: Dette blir sentralt. 

 
Vi skal til Sandefjord – Park Hotell. Vi har booket underholdning: Band med 
tilknytning til Bastøy fengsel.  
 
 
Sak 16/23 Organisasjonsprogrammet  
Frist for endring/forslag i MyMeet 11.4.23, obs rekker ikke 
representantskapsbehandling, men saken kommer opp til behandling i 
representantskapet i mai.  
 
Seniorutvalget jobber fram forslag til tekst om seniorene i organisasjonsprogrammet. 
 
 
Sak 17/23 Regnskap 2022 
 
Vedtak: Styret innstiller for representantskapet at regnskap for 2022 godkjennes. 
Styret ber FO sentralt om en ny formålsrapport som er riktig og som kan legges fram 
for representantskapet.  
 
Ble vedtatt mot en stemme. 
 
 
Leif foreslår: Godkjenning utsettes til riktig formålsrapport foreligger. Forslaget falt, 
fikk en stemme.  
 
Styret oppdateres på neste styremøte. 
 
 
Sak 18/23 Skolering av styre- og kontrollkomité 
Margrethe Lied fra FO sentralt har gjennomgang av kurs for styret og for 

kontrollutvalg.   

- Personvernerklæring bør gjennomgås i styremøte. 

- Instruks for kontrollkomité 
- Forslag skal være skriftlige. 
- Eventueltsaker skal også være skriftlige. Sendes før konstituering. 



 
 
Sak 19/23 Eventuelt 
 

- Jostein: Ønske om fagcafé/fagdag. Skjæringspunktet jus/etikk/miljøterapi. 
Kan vi arrangere dette? Marius Storvik – navn på en som kan holde kurs. 
Andre? Styret spiller saken videre til felles profesjonsutvalg. 

- Kjell Arne: Barnets beste har nå fått en veldig høy prioritering i norsk 
forvaltning. All lovgivning og FNs-barnekonvensjon har dette i seg. 
Kommuneadministrasjonene har ikke oversikt over rekkevidden av dette. 
Profesjonsutvalget jobber videre med dette. 


